
 
      
           

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

Πέμπτη, 28 Ιουλίου 2022 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
 
Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Κ. Χατζηδάκη 
                         
 
Θέμα: «Συνθήκες εργασιακής γαλέρας και άβατο για τους ελεγκτικούς 
μηχανισμούς του ΣΕΠΕ και του ΕΦΚΑ το αεροδρόμιο της Ρόδου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Άθλιες εργασιακές συνθήκες βιώνουν οι εργαζόμενοι στο αεροδρόμιο της 
Ρόδου, όπως καταγγέλλεται από το Σύλλογο Ιδιωτικών Υπαλλήλων «Η ΕΝΩΣΗ». 
Σύμφωνα με τις καταγγελίες , οι εργαζόμενοι (security, handling, καθαριότητα, 
εμπορικά καταστήματα κ.α) είναι υποχρεωμένοι να εργάζονται καθημερινά και 
συνεχόμενα έως και 12 ώρες σε συνθήκες συνεχούς πίεσης λόγω της αυξημένης 
κίνησης του αεροδρόμιου και της έλλειψης προσωπικού, κατά παράβαση κάθε 
κανόνα εργατικής νομοθεσίας και εργασιακών δικαιωμάτων.  

Επιπλέον, όχι μόνο δεν τηρείται το 11ωρο ξεκούρασης που προβλέπεται από το 
νόμο μεταξύ βαρδιών, όχι μόνο δεν δίνονται ρεπό ούτε τηρούνται οι 
προβλεπόμενες συνθήκες υγιεινής και ασφάλειας αλλά οι εργαζόμενοι 
αναγκάζονται να εργάζονται σε δουλέψουν σπαστό ωράριο ακόμα και 
«τρίσπαστo», με  δραματικά αποτελέσματα στην οικογενειακή τους ζωή. 

Και σαν να μην αρκούν όλα αυτά, ο χώρος του αεροδρομίου, όπως φαίνεται,  
αποτελεί άβατο και για τους  για τους ελεγκτικούς μηχανισμούς, καθότι όπως οι 
ελεγκτές του ΣΕΠΕ εκμυστηρεύονται στους εργαζόμενους, χρειάζεται 
ενημέρωση και ειδική άδεια από την εταιρεία που διαχειρίζεται το αεροδρόμιο 
ώστε να γίνει έλεγχος! 
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Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Είναι σε γνώση σας και των υπηρεσιών σας οι ανωτέρω καταγγελίες 
των εργαζομένων στο αεροδρόμιο της Ρόδου; 

2. Πόσοι έλεγχοι έχουν γίνει κατά το έτος 2022 στο αεροδρόμιο της 
Ρόδου από τεχνικούς και κοινωνικούς επιθεωρητές και ποια είναι τα 
αποτελέσματα των ελέγχων;  

3. Αληθεύουν οι καταγγελίες ότι σκοπίμως η Διοίκηση του αεροδρομίου 
καθυστερεί σοβαρά –σε σημείο παρεμπόδισης – την είσοδο των 
ελεγκτών του ΣΕΠΕ στο χώρο του αεροδρομίου; 

4. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε για την προστασία της 
Υγείας και της Ασφάλειας των εργαζομένων στο αεροδρόμιο της 
Ρόδου; 

5. Σε ποιες ενέργειες πρόκειται να προβείτε προς τη διοίκηση του 
αεροδρομίου για να αποκατασταθεί́ η τήρηση της εργατικής 
νομοθεσίας; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 

 




